
	  

	  

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen för Färjestadens 
segelsällskap den 18 mars 2015 

Närvarande 

Mattias Ottevi 

Lotta Diegmann 

Björn Fager 

Lars Rydeberg 

Patrik Hellström 

Lars Ankarsand  

Lars-Erik Holm 

 

§ 1. Ordförande 

Styrelsen beslöt att uppdraga åt Lars-Erik Holm att vara tf ordförande för ytterligare en 
period. 

 

§ 2. Utvecklingsplan 

Förslag till utvecklingsplan för perioden 2015-2018 hade sänts ut till ledamöterna. Styrelsen 
fann det lämpligt att ändra texten för anmälan till torrsättning och sjösättning. Härutöver 
gjordes diverse korrigeringar av texten. 

Styrelsen beslöt  

att sända ut utvecklingsplanen till samtliga medlemmar. 

 

§ 3. Utökad uppställningsplats 

Styrelsen har fått preliminärt beslut om kostnaden för den totala arrendekostnaden dvs den 
tidigare ytan  samt den utökade uppställningsplatsen. I arrendekostnaden ingår dränering och 
markberedning av tillkommande yta. Totala kostnaden blir preliminär 35-40 000 kr per år. 
Styrelsen beslöt att i det fall kostnaden ryms inom detta intervall antaga förslaget samt att 
uppdraga åt Mattias Ottevi och Lars-Erik Holm att underteckna avtalet. 



§ 4. Flotten 

Utbildningssektionen underströk behovet av att behålla flotten. Således måste flotten 
renoveras före segarskolorna påbörjar sin verksamhet. 

 

§ 5. Arbetsdag den 11 april 

I den kommande utsändningen skall arbetsdagen annonseras bl a med vad som skall göras. 
Vid arbetsdagen skall sällskapets flaggor och T-skirts kunna köpas. Tillvägagångssättet skall 
vara att  medlemmarna betala in kostnaden i förväg på bankgiro 400-6169 och kan hämta 
varan på arbetsdagen den 11 april.  

 

Vid protokollet 

 

Lars-Erik Holm 

 

 

 


